
Protokoll fört vid Ljusnarsbergs kommunbygderådsmöte 22 maj i Kopparberg   

Närvarande:   
Ställdalens byalag                              Kjell Hansson, Erik Karlsson 
Hörkens bygdegårdsförening             Kjell Granelli, Roland Ekeblad 
Högfors Mossgruvans byalag            Andrea Bonow 
Kopparbergs hembygdsf.                   Hans Larsson, Monica Käller 
Ställbergs byalag Frånvarande 
Yxsjöbergs byalag                              Björn Florén 
Finnfalls byalag                                  Raymond Fältström, Sture Ekmark  
Dammens byalag                                Göran Ribby, Richard Voigt                                                                    
Kommunens representant                   Ewa-Leena Johansson, Jörgen Hart  
 

§ 1. Öppnande; Hans Larsson mötesordförande för mötet inleder, öppnar mötet och hälsar 
samtliga välkomna.  
§ 2. Justerare att jämte ordförande utses Raymond Fältström att göra. 
 
§ 3. Dagordningen föreslagen dagordningen godkänns.  
 
§ 4. Föregående protokoll mötet gick igenom och godkände därefter protokollet.  
 
§ 5. Dagens gäst Håkan Blaxmo, trafikingenjör på kommunens tekniska nämnd informerar 
om sitt uppdrag. Ledamöterna ställer frågor i olika trafiksäkerhet och vägfrågor. Vad gäller de 
statliga vägarna så ska Trafikverket kontaktas, kontaktformulär finns på deras hemsida. 
Flertalet av byalagen delger att bilförare ofta inte håller gällande hastighetsbegränsningar. 
Håkan informerar om att skrotbilshämtning fortgår och vi är bäst (!) i landet att samla in 
skrotbilar.   

§ 6 Byalagens rapporter av viktig karaktär  

*Ställdalen, årsmötet avhållits, valborgsbrasa med god uppslutning, städdag och förberedelser 
i Folkets Trädgård inför sommarens verksamhet pågår.   

*Högfors-Mossgruvan, planering inför sommaren och deltagande i Kulturglimtarna pågår. 

*Finnfall – Arrangerar en spelmansstämma den 17 juni.  

*Hörken, haft årsmöte, valborgsbrasa, lagt i badbryggorna, städdag, gökotta på lördag, ska 
iordningsställa anslagstavlorna som förfallit, samarbete med kommunen för att få till nya 
omklädningsrum vid Grönudden.  

*Kopparbergs hembygdsförening, haft årsmöte, ommålning av foto museum ska göras, ny 
entreprenör på Loftet i sommar, ej klart ännu med exakta öppettider för museérna men öppet 
kommer det vara.   

*Dammen, fiberprojekt pågår, en utbyggnad av 8 st fastigheter kommer anslutas nu.  



*Yxsjöberg, årsmötet framskjutet, kommer anordna en röjning inom kort.  

§ 7 Kommunen rapporterar  

Kommunen, Ewa-Leena berättade om;  

- Budgetarbetet har påbörjats, en preliminär rambudget ska antas i juni, nytt för i år. 
Läget ekonomiskt är tufft då flertalet osäkerhetsfaktorer råder som påverkar såväl 
intäkterna som kommunens kostnader.  

- Hela Sverige ska leva, Arno Wilting sitter i styrelsen och rådet bjuder in honom 
nästkommande möte för en presentation av verksamheten.   

- Samhällsbyggnadsförvaltningen/tekniska nämnden håller på att planera för d egatu 
åtgärder som ska göras under detta år.    

- Samtliga byalag kan köpa sommarblommor för 500 kronor och lämna in 
originalkvittot till kommunchefen, Berit så betalar kommunen det.   

§ 8 Uppföljning tidigare lämnade frågor 

Skylten vid utfarten från Finnfall, Ewa-Leena sänder en skärmdump till trafikingenjören så 
kan han se över frågan om vi kan ställa kravet på Trafikverket att en uppsättning av sk spegel 
behövs eller om annan åtgärd krävs.  

§ 9  Rapport från Länsbygderådet/Hela Sverige ska leva  -  Nytt nyhetsbrev  

§ 10 Nästa möte – Finnfall – 11 september 2023  kl 18.00 

§ 11 Övriga frågor  - Inga nya frågor lämnas. 

§ 12 Avslutning - Mötet avslutades och mötesdeltagarna tackade för fikat som avnjutits efter 
mötet. 

 

Justeras 

 

_________________________________                  _________________________________ 

Hans Larsson, mötesordf                                            Raymond Fältström, justerare 

 

 

 

___________________________________ 

Ewa-Leena Johansson, sekr    


